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Адрес Uralita S.A. 
Paseo de Recoletos, 3 
28004 Madrid

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Uralita is a multinational company of building materials oriented towards sustainability, either through the improvement of energy efficiency in buildings,
or through efficient water management. 
 
The company is one of the key European players in the Insulation business arena and it also holds leading positions in its other businesses, mainly in
the Iberian Peninsula: Gypsum, Pipes and Roof Tiles. 
 
In 2012, Uralita´s turnover was 621 million euros, of which 49% were generated in Western and Central Europe, 24% in Spain and 27% in Eastern
Europe and Russia. Uralita has 30 production plants in 10 different countries and is present in over 20 countries with a workforce of 2,800 employees.  
 
The company is listed on the Spanish stock exchange and its headquarters are located in Madrid.

Company Profile of Uralita S.A.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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